
Pozemkové snoločenstvo - SnoIočnost' Ých urbarilistov MALÝ sĺ-evrov

ZAPISNICA
z Valného zhromaždenia konaného dňa 19. 09. 202l o 13.00 hod. v kultúrnom dome v Malom

Slavkove

Valné zhĺomaŽdenie sa začalo prezentáciou podielnikov, pri vstupe sa pľezentovalo a podpísalo
prezenčnú listinu 4 238 časti podielov z celkového počtu 8 280 podielov, čo je prítomnost' 5| yo,

takže valné zhromaždenie bolo uznášania schopné.
Valné zhĺomaždenie sa ľiadilo programom, ktoqý schválilo 100 % prítomných hlasujúcich
podielnikov.

Program:
l. otvorenie a prezentácia členov
2. Určenie a schválenie overovateľov zápisnice' zapisovateľa, skľutátorov, volebnej a

mandátnej komisie
3. Informácia predsedu o činnosti SBU do dnešného dňa
4. Informácie od hospodára spoločnosti Ing. Michelčíka
5. Správa dozomej rady o hospodáľenízarck2020, schválenie ročnej účtovnej závierky
6. Schválenie rozpočtu narok202I
7. Diskusia
8. Rôzne
9. Návrh na uznesenie

10. občerstvenie
tl. Záver

Určenie a schválenie overovatel'ov zápisnice, zapisovatel'a, skrutátorov,
a mandátovej komisie
Zaovercvateľov zápisnice boli navrhnutí a zvolení: Justína Baľtošová a Ľudovít Svocák
Zazapisovateľa bol navrhnutý azvolenýl. p. Jozef Hrebeňar
Volebná a mandátová komisia nebola volená z dôvodu nepotrebnosti.

volebnej

Informácie predsedu o činnosti LS do dnešného dňa
Predseda uviedol:
Počas roka sa nevyskytli žiadne návrhy' ktoré by sa mali schval'ovať valným zhĺomaŽdením.
Začiatkom roka 2020 pľebehla vetemá kalamita, v máji po uvoľnení hygienických opatrení
COVID-19 prebehla ťažba a pľedaj 16 m3, príjem 400,00 eur' kvalita dreva bola nízka, pľeto bolo
predané ako palivove za25,00 eur/m3.
Polícii bola nahlásená kľádež, samoztejme ako vŽdy páchateľ neznámy, vyčíslená škola l 200,00
erľ.
Vjeseni podľa pokynov LH prebehla výsadba sadeníc na ploche po poŽiaľi. Vysadených bolo 1 500
ks stromčekov, ktoľé boli ošetľené a natľené proti ohryzu zven.
Pľebehla úprava cesty navezením makadamu (kĺitický bod).
12.05.2021 bola prevedená obhliadka lesa pľedsedom ap. Jozefom Hrebeňárom. Bola zistená
l<rádež a poškodenie stromov v poľaste SBU a súkromných vlastníkov' následne bolo oznámeĺé
polícii alesnému hospodárovi. KĺádeŽ stľomov aj poškodenie bolo vyznačené 118 ks, 25,79 m3
Wádež, 57,84 m3 poškodené, škoda cca 1 500,00 eur.
V poľaste SBU po vysadení sadeníc (t.2020) prebehlo vyžínanie.
Na stránke SBU dňa 8.7.202I bola zverejnenáýzva na predloŽenie cenovej ponuky za prenájom
ornej pôdy a TTP, výmera 159,253 m3, ponuka skončila 17.9.202I.



17.9.2021 bola pľedloŽená iba jedna ponuka, ktoľú doručil p' František Bartko. cena ako bola
doteruz 35,00 eur za t ha.
Z dôvodu koronavírusu sme obdŕŽali iba 50 ks kódov. 35 ks je rozdane tým. ktorí žiadď^i: max 2 ks
na 180 podielov.
Po ukončení informácie predsedu prebehla rozsiahla diskusia ku kľádeŽi a poškodení stromov
v porastoch spoločnosti, ale aj súkromných vlastníkov.
Do diskusie sa zapojili predseda, p. Svocák,p.Llzák, p. BodŽoň, p. Andľáš, p. oravec, p. Groman,
p. Hrebeňáľ, v ktorej zaznelo'.
Zak:úpiť fotopasce, napojiť na satelit' poškodené stromy vyľúbat', nahlasovať polícii, slabá činnosť
polície a prokuratúry, pokiaľ nezasiahne štát, nič sa nezlepší, spojiť sa so starostom Stráne pod
Tatrami, kontľolu urobiť pľed osadou, nie v lese, pomoc poľovníkov, ktorĺ narušajú tľestnú činnosť,
ani jeden návrh nedostalpodporu VZ.
Predseda diskusiu ukončil a dodal' Že v ďalšom bode pľogramu sa k danému problému vyjadrí lesný
hospodrĺľ.
Správa predsedu bolavzatá na vedomie I00 % prítomnými hlasmi.

Infoľmácia od lesného hospodára spoločnosti Ing. Michelčíka
Lesný hospodáľ informoval, čo sa podľa LHP urobilo a čo treba urobiť:
Na ploche po poŽiari prebehlo vyžiĺanie, qýsadba 1 500 sadeníc a ošetrenie proti ohĺyzu zveri.
V mesiaci októbeľ pripľaviť plochu na v'ýsadbu sadeníc 0,6 ha po ťaŽbe - Gromanský kút.
Potvrdil poškodzovanie porastov (rómski spoluobčania) aj napľiek policajných hliadkam.
Zareagoval aj na diskusiu, ktorá prebehla:
Prikláňal sa k názoru, že skúsit'zavesiť fotopasce.
K výľubu poškodených stromov _ uviedol, čo sa deje v TANAPe _ prísna evidencia akejkoľvek
ťažby, so súhlasom Životného prostredia, sú sledované každé prepravy dreva (sankcie), len čo je
dovolené v LHP.
Naďalej nahlasovať polícii \<rádež.
Uviedol, čo do budúcnosti plánuje štát, najmä Životné prostľedie, zonácia: 1. stupeň, aj 2. _ 3.
stupeň zonácie, vylúčiť akúkoľvek ťažbu_ pripraviť územie na zdroj pitnej vody.
Predložená ústna informácia bolavzatá na vedomie I00% prítomnými hlasmi.

Správa dozornej rady o hospodáľení za rok 2020, schválenie ročnej účtovnej závierky
Doc. Pavo| Lízák predniesol spráw dozornej ľady o finančnej kontľole, hospodaľení, vedení
evidencie, spľávy majetku a výsledky ročnej účtovnej závierky za rok 2020, Spoločnosť dosiahla
v r. 2020 príjem I 07l,l1 euľ, výdavky 3 |76,20 eur. Za rck 2020 sme dosiahli po zdanení čisý
zisk vo výške _2102,09 eur.
Zapred|oŽenú správu o hospodárení a ročnú účtovnú závierku hlasovali prítomní členovia s počtom
4238 hlasov, rcvizna správa a účtovná závierkaboli schválené 100 Yopitomnými hlasmi.

Schválenie rozpočtu na rok 2021
Doc. Pavo| Lizák predložil návrh ľozpočtu spoločenstva na rok 202l, kto4ý woľí pľílohu tejto
zápisnice. očakávané prljmy 600,00 eur _ prenájom pôdy, poľovnícke dohody' očakávané vydavky
900,00 eur mzdy' 750,00 euľ odvody, ostatné 750,00 eur, pľáce v lese podľa pokynov LH
predpoklad cca 2 000,00 eur. Pľedpokladaná strata 3 500,00 eur.
Za predložený návľh rozpočtu na rok 2021 hlasovali prítomní členovia spočtom 4238 hlasov.
Rozpočet bol schválený 100 %o pntomnými hlasmi.

Diskusia
V tomto bode vystupil predseda a informoval, že nazáklade ľozhodnutiaYZ, aby si členovia dali do
poriadku nezľovnalosti vlastníctva podielov (LV podiely). P. Svocák Ľudovít mal problém, ale aj
ďalší p. Kľedatus Maroš, p. Bathory Katarína MUDľ., postupne si to dávajú do poriadku. P. Svocák



zistil, Že SBU podl'a LV r. 1950 mala 70 ha ateraz má 60 ha. 3,5 ha sa pouŽilo pri pozemkoqých
úpravách na cesty' niečo prešlo na obec (cesty)' ale aj tak podl'a neho chýba cca 4 ha, bude
pokľačovat'v pátraní na KÚ Poprad.
Lv 647, podiel l/1 SBU, právnička katastra nás upozorni\a, Že nespÍňa právny stav. Tento stav bol
riešený v r. 2016. máme odpoveď pozemkové úradu, Že chyba sa stala pri pozemkoqých úpravách.
Návrh na riešenie KÚ KeŽmarok by vyvolal, Že cca 40-ti podielníci by museli vyvolať obnovu
dedičského konania do r' 1999.

Rôzne
V bode rôzne nevystúpil nikto.

Návrh na uznesenie
Hlasovanie prebehlo pri jednotliqých bodoch programu.

Občerstvenie
Z dôvodu epidemiologických opatrení v dôsledku CovID-lg občerstvenie nebolo poskýnuté.

Záver
Na záver predseda spoločnosti poďakoval prítomným za účasť a schôdzu ukončil

Overovatelia:
Justína Bartošová

Ľudovít Svocrĺk
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V Malom Slavkove, dňa24.09.202I

František Bies
predseda SBU
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Návľh na uznesenie:
z Valného zhromaždenia konaného dňa 19. 09. 2021 o 13.00 hod. v kultúrnom dome v Malom

Slavkove

l. Valné zhĺomaŽdenie beľie na vedomie správu predsedu spoločnosti o činnosti a plánu práce
2. Valné zhromažďenie berie na vedomie informácie od hospodára spoločnosti Ing. Michelčíka

o hospodĺíľení a plane prác na rok202I
3. Valné zhromaŽdenie schvaľuje správu dozoľnej ľady, vedenie evidencie a spľávu majetku,

ľočnú účtovnú závierku za r. 2020
4. Valné zhľomaždenie schvaľuje rozpočet narok2l2I


